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Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.)
OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján ,,Ön szerint nem bíznak a magyar közaktatás
minőségében, vagy csak megtévesztette a multikulturalizmus, a ,,haldokló Nyugat", azokat a
honfitársainkat, akik gyermekeik beiskoláztatásakor elkerülik a hazai oktatási
intézményeket?" címmel írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani dr. Kásler Miklós
emberi erőforrások miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr!

Már a miniszteri meghallgatásán is elmondta, az a célja, hogy a magyar hagyományokra épülő,
korszerű oktatásunk legyen, amivel egyet is értek, persze az egy külön kérdés, hogy ezt a
matematikában, digitális írásbeliség, és a nyelvoktatás esetén nem könnyű értelmezni.
Hazánkban a kivételes helyzetben lévő kisebbség, leginkább a tehetős emberek gyermekeiket
rendre külföldi, vagy idegennyelvű költségtérítéses magánintézményekbe íratják be. Ezzel
összefüggésben pedig nem régiben derült ki, hogy Debrecenben - az állam 3 ,3 milliárdos
támogatásával - egy új elit nevelési és oktatási intézmény épül. Az intézmény tandíjköteles lesz,
egészen az óvodától a középiskola befejezéséig, aminek mértéke évente 2,5 és 5 millió forint
között mozog évfolyamtól függően.

A fentiekre tekintettel az alábbi kérdésekre várom válaszát:

1. Vajon, fognak-e találkozni Kinizsi Pállal, Toldi Miklóssal, Hunyadi Jánossal,
vagy a magyar szentekkel az olyan intézményekben, mint a budapesti Apple Tree
Kindergarten & Nurseryben, a Deutsche Schuleben, a Britannica International
Schoolban, ahogy Ön ezt korábban elvárásként megfogalmazta.



2. Ön szerint nem bíznak a magyar közoktatás minőségében, vagy csak
megtévesztette a multikulturalizmus, a ,,haldokló Nyugat", azokat a honfitársainkat,
akik gyermekeik beiskoláztatásakor elkerülik a hazai oktatási intézményeket?

3. Az új, Debrecenben épülő elit oktatási intézményben milyen tanterv és milyen
pedagógia program szerint folyik majd az oktatás és a nevelés? Hiszen ha az
közpénzből, állami segítséggel épül, akkor a közgyermekeinek szánt NAT is megfelelő
lehet az elit számára.

Várom mielőbbi megtisztelő válaszát!

2018. szeptember 19.

füg n országgyűlési képviselő
(LMP frakció)


